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	April 14, 2011
	
	Le 14 avril 2011

	
	
	

	Coram:  Binnie, Fish and Rothstein JJ.
	
	Coram : Les juges Binnie, Fish et Rothstein

	

	
	

	BETWEEN:

Kenneth Tan, Gum Products International Inc., Quality Powderizing Limited, PG Properties Limited, Gum Products International Worldwide Inc. and Sunginvest Holdings Ltd.

Applicants

- and -

Joseph Fedel

Respondent
	
	ENTRE :

Kenneth Tan, Gum Products International Inc., Quality Powderizing Limited, PG Properties Limited, Gum Products International Worldwide Inc. et Sunginvest Holdings Ltd.

Demandeurs

- et -

Joseph Fedel

Intimé

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C49693, 2010 ONCA 473, dated July 5, 2010, is dismissed with costs to the respondent and the conditional application for leave to cross-appeal is dismissed as being moot with costs to the applicants. 
	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accordée.  La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C49693, 2010 ONCA 473, daté du 5 juillet 2010, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimé et la demande d’autorisation d’appel incident conditionnelle est rejetée comme étant sans objet avec dépens en faveur des demandeurs.








J.S.C.C.
J.C.S.C.




